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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

 

   Zápis   č. 19 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 30.08.2017  
 

Přítomni:   12+1 
Omluveni:  Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, p. Julie Šuránková, Libor Plaček,  
                  Ing. Martin Polách, Ing. Štěpán Mitáček, Radek Salanci,  
                  Mgr. Vladislava Michalčíková, Ing. František Dufka 
                  

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu:  Mgr. Milena Šimčíková, Antonín Ratajský 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu paní Mgr. Milenu 
Šimčíkovou a pana Antonína Ratajského. 
PRO:   12  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu paní Mgr. Milenu 
Šimčíkovou a pana Antonína Ratajského. 

 
a) schválení programu 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  
PRO:    12  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  

 
b) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

21.06.2017 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva  města konaného dne 21.06.2017 č. ZM 18/2017/01 – ZM 
18/2017/20. 
PRO:   12   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 21.06.2017 č. ZM 18/2017/01 – ZM 
18/2017/20. 

 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk ve vlastnictví města 
a) pozemku p.č. 780 v ulici Antonínská 

Jedná se o žádost manželů X.Y. o odprodej pozemku p.č. 780 (dle KN se 
jedná ostatní plochu – jiná plocha  o rozloze 129 m2). Dle územního plánu 
se jedná o plochu BI (plocha pro bydlení individuální). Stavební komise 
doporučila radě města na svém jednání 17.10.2016 prodej pozemku za 
cenu stavebního pozemku. Rada města schválila zveřejnění záměru o 
prodeji  pozemku  a  doporučuje  zastupitelstvu  schválit  prodej  panu  
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X.Y. a paní X.Y. a cenu odhadní, poplatky hradí kupující. Cena pozemku 
dle znaleckého posudku č.1179-2017 od Ing. Martina Dufky je 65 670 Kč 
(509,08 Kč/m2). Znalecký posudek obdrželi i manželé X.Y., jejich právní 
zástupce se doposud nevyjádřil k navrženému odkupu. Žádost manželů 
X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. Vlastníci sousedních parcel 
nebyli s prodejem seznámeni, neboť dlouhodobým uživatelem pozemku 
jsou manželé X.Y. a plocha je již dlouhodobě zastavěná.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města odkládá projednání prodeje pozemku p.č. 780 v ulici 
Antonínská, v k.ú. Hluk manželům X.Y. do příštího zasedání zastupitelstva 
města. Pokud se právní zástupce manželů X.Y. do příštího zasedání 
zastupitelstva k prodeji pozemku nevyjádří, bude se rada města na svém 
jednání v měsíci listopadu zabývat nájmem tohoto pozemku. 
PRO:   12  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/04 
Zastupitelstvo města odložilo projednání prodeje pozemku p.č. 780 v ulici 
Antonínská, v k.ú. Hluk manželům X.Y. do příštího zasedání zastupitelstva 
města. Pokud se právní zástupce manželů X.Y. do příštího zasedání 
zastupitelstva k prodeji pozemku nevyjádří, bude se rada města na svém 
jednání v měsíci listopadu zabývat nájmem tohoto pozemku. 

 
17:20 hodin – příchod p. František Gál (stav 13) 

 
 

b) prodej pozemků p.č. 7805 a p.č. 2121/79 v lokalitě Zelnice  
Jedná se o žádost pana X.Y. o odkup pozemku p.č. 7805 (dle KN se jedná 
o zahradu o rozloze 204 m2, dle ÚP se jedná o plochu BI  9 – plocha pro 
bydlení individuální) a pozemku p.č. 2121/79 (dle KN se jedná o zahradu o 
rozloze 324 m2, dle ÚP se jedná o plochu Z.1 – plocha zemědělská 
specifická). Stavební komise na svém jednání 05.06.2017 nedoporučila 
radě města prodej pozemků. Rada města doporučuje zastupitelstvu města 
zamítnout prodej pozemků. Pozemek p.č. 7805 by měl tvořit nezpevněnou 
cestu pro příjezd do Zelnic a na pozemek p.č. 2121/79 město nemá pacht 
a ani pozemek neobdělává. Pozemky se budeme zabývat pravděpodobně i 
na příštím jednání zastupitelstva, neboť na jeden z nich je podána žádost o 
směnu. Žádost pana X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky.      
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků p.č. 7805 a p.č. 2121/79 
v lokalitě Zelnice, v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/05 

Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků p.č. 7805 a p.č. 2121/79 
v lokalitě Zelnice, v k.ú. Hluk  panu X.Y. 
 

c) části pozemku p.č. 647/3 v ulici Okluková 
Jedná se o žádost manželů X.Y. o odprodej části pozemku p.č. 647/3 o 
rozloze 38 m2. Dle navrhovaného geometrického plánu číslo 1891-
314/2017 k rozdělení pozemku 647/3 vznikne oddělením pozemek p.č. 
647/20 o rozloze 38 m2. Geometrický plán vyhotovila Geomma s.r.o. (dle 
KN se jedná o ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové rozloze 7 790 
m2, dle ÚP se jedná o plochu PV - plocha veřejného prostranství s 
převahou zpevněných ploch). Stavební komise na svém jednání 
05.06.2017 nerozhodla o žádném doporučení pro radu města. Rada města 
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schválila zveřejnění záměru o prodeji části pozemku a doporučuje 
zastupitelstvu schválit prodej části pozemku 647/3 (dle nového GP se 
jedná o pozemek p.č. 647/20) o rozloze 38 m2 manželům X.Y., poplatky a 
GP hradí kupující. Cena pozemku dle znaleckého posudku č.1190-2017 od 
Ing. Martina Dufky je 7 710 Kč (202,88 Kč/m2). Znalecký posudek obdrželi i 
manželé X.Y. a  s navrženým oceněním souhlasí. Žádost manželů  X.Y. a 
geometrický plán obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. Vlastníci 
sousedních parcel nebyli s prodejem seznámeni, neboť pozemek je 
dlouhodobě udržován manžely  X.Y.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 647/3 o rozloze 
38 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) – dle nového GP č. 1891-
314/2017 se jedná o pozemek p.č. 647/20 v ulici Okluková, v k.ú. Hluk, 
manželům X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky a geometrický 
plán hradí kupující. 
PRO:   13 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/06 
Zastupitelstvo města schválilo prodej části pozemku p.č. 647/3 o rozloze 
38 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) – dle nového GP č. 1891-
314/2017 se jedná o pozemek p.č. 647/20 v ulici Okluková, v k.ú. Hluk, 
manželům X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky a geometrický 
plán hradí kupující. 
 

3. Odkup pozemku p.č. 258/6 o rozloze 61 m2 v k.ú Hluk do vlastnictví 
města Hluk v ulici Zahradní  
Jedná se o nabídku pana X.Y. na odprodej pozemku p.č. 258/6 o rozloze 
61 m2, který vlastní. Dle KN se jedná o ostatní plochu, ostatní komunikace, 
dle ÚP se jedná o plochu PV - plocha veřejného prostranství s převahou 
zpevněných ploch. Stavební komise doporučila radě města pozemek 
koupit. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit odkup pozemku 
258/6, poplatky hradí kupující. Cena pozemku dle znaleckého posudku 
č.1189-2017 od Ing. Martina Dufky je 12 380 Kč (202,88 Kč/m2). Znalecký 
posudek pan X.Y.  obdržel a s nabízenou cenou souhlasí. Žádost pana 
X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p.č. 258/6 o rozloze 61 m2 
(ostatní plocha, ostatní komunikace) v ulici Zahradní, v k.ú. Hluk od pana 
X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky hradí kupující. 
PRO:    13 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/07 
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemku p.č. 258/6 o rozloze 61 m2 
(ostatní plocha, ostatní komunikace) v ulici Zahradní, v k.ú. Hluk od pana 
X.Y., za cenu dle znaleckého posudku, poplatky hradí kupující. 
 

4. Odkup 1/33 spoluvlastnických podílů stavebního pozemku p.č. 789 
jehož součástí je stavba č.p. 850 a podílu pozemku p.č. 790 v ulici 
Antonínská (pálenice)  

V současné době vlastní město Hluk podíl o hodnotě 30/33. Odkupem dvou 
podílů, by pak město mohlo vlastnit 32/33. Podíly nabízí pan X.Y. a pan X.Y. 
Poslední podíl 1/33 je rozdělen na dva podíly o velikosti 1/66. Tyto podíly 
vlastní pan X.Y. a pan X.Y. O odkupu těchto podílů se jedná a poslední 
vlastníci podílů požadují směnu. Rada města doporučuje zastupitelstvu 
schválit odkup 1/33 spoluvlastnického podílu od pana X.Y. a od pana X.Y. za 
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cenu 7 687 Kč. Za tuto cenu město Hluk podíly odkupovalo i v minulosti. 
Nabídku pana  X.Y. i pana X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky. Pan 
X.Y. s nabídkou souhlasí za předpokladu odprodeje části pozemku jeho 
synovi  X.Y. (viz bod 2c této důvodové zprávy). Pan  X.Y. s nabídkou souhlasí 
za podmínky rychlého finančního vyrovnání investic po ukončení nájmu 
v obecní restauraci. Tato podmínka byla splněna v okamžiku obdržení jeho 
nabídky 1/33 spoluvlastnického podílu na podatelnu městského úřadu. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup spoluvlastnického podílu stavebního 
pozemku p.č.789, jehož součástí je stavba č.p. 850 a podílu pozemku p.č. 790 
(pálenice), v ulici Antonínské, v k.ú. Hluk, poplatky hradí město, od 
následujícího majitele: 
 

p.č.  Jméno Příjmení Bydliště Podíl Cena 

1. X. Y. 
 
    ------    1/33  7.687 Kč 

 
PRO:  13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 19/2017/08 

Zastupitelstvo města schválilo odkup spoluvlastnického podílu stavebního 
pozemku p.č.789, jehož součástí je stavba č.p. 850 a podílu pozemku p.č. 790 
v ulici Antonínské, v k.ú. Hluk, poplatky hradí město, od následujícího majitele: 
 

p.č.  Jméno Příjmení Bydliště Podíl Cena 

1. X. Y. 
 
    --------    1/33  7.687 Kč 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje odkup spoluvlastnického podílu stavebního 
pozemku p.č.789, jehož součástí je stavba č.p. 850 a podílu pozemku p.č. 790 
v ulici Antonínské, v k.ú. Hluk, poplatky hradí město, od následujícího majitele: 

 

p.č.  Jméno Příjmení Bydliště Podíl Cena 

1. X. Y. 
 
     --------    1/33  7.687 Kč 

 
PRO:  13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 19/2017/09 

Zastupitelstvo města schválilo odkup spoluvlastnického podílu stavebního 
pozemku p.č.789, jehož součástí je stavba č.p. 850 a podílu pozemku p.č. 790 
v ulici Antonínské, v k.ú. Hluk, poplatky hradí město, od následujícího majitele: 
 

p.č.  Jméno Příjmení Bydliště Podíl Cena 

1. X. Y. 
 
   -------    1/33  7.687 Kč 

 

 
5. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice 1/2017 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území 

Jedná se o žádost pana X.Y. a paní X.Y.  na rekonstrukci rodinného domu 
č.p. 1202 v ulici Vyšehradská, v k.ú. Hluk ze dne 02.08.2017. Stavební 
komise se zúčastnilo 5 členů z celkových 8, z toho 3 členové hlasovali pro, 2 
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členové proti. Rada města nepřijala usnesení o zařazení žádosti do Seznamu 
a postoupila tuto žádost k projednání na zastupitelstvu města. Žádost byla 
zaslána všem zastupitelům elektronicky.  
Ing. Křižan: rada města měla při schvalování problém s termínem „zchátralý 
rodinný dům“, který je uveden jako podmínka ve Směrnici č. 1/2017. 
Ing. Šimčík: tyto domy jsou staré 50 let. Zchátralé a neschátralé jsou věcí 
subjektivního pohledu člověka. Já jsem pro schválení.  Možná někdo řekne, 
že to bude precedens, že si začne žádat celá ulice Vyšehradská. Zařazení do 
seznamu nemovitostí nás ještě ničím nezavazuje. Je to věc každého 
zastupitele, je na nás, abychom rozhodli. Zatím jde o zařazení do seznamu, 
není to  vyplacení peněz. 
p. X.Y.:  jenom pro upřesnění, v domě se měnily obvodové zdi,  kompletně 
elektřina, rozvaděče, rozvody topení, výměna vody, nové podlahy. Já 
samozřejmě hlasovat nebudu, protože se to týká mé nemovitosti. 
Mgr. Iveta Mátlová: ve směrnici máme uvedeno, že musí dojít k demolici min.  
25% prostoru stávajícího domu, musí být zchátralý a  neobydlený. Původní 
záměr této směrnice bylo ošetřit staré, neobydlené domy v Hluku. 
Karel Bojko: vysvětlím, proč ve stavební komisi vznikly pochybnosti – padají 
termíny 25%, zchátralý rodinný dům. Každá podaná žádost je unikátní,  
každou žádostí se rozšiřují mantinely, komu příspěvek poskytnout. Například 
slovo neobydlený, neřeší jakou dobu má být neobydlený – den, týden, rok. U 
rekonstrukce je to sporné, u demolice a výstavby a samotné výstavby je to 
jasné. 25 % demolice je jenom na posouzení, pokud nemusí mít žádné plány 
ani povolení stavebního úřadu. 
Ing. Šimčík: je na vedení města, aby rozhodlo. 
Mgr. Braunerová: ale v domě přece někdo bydlí? 
p. X.Y.: je neobydlený od února.  
Mgr. Braunerová: takže já když budu chtít rekonstruovat dům, tak se na půl 
roku odhlásím a odstěhuji, požádám o zařazení do seznamu a pak se znovu 
nastěhuji. 
Ing. Nezhyba: když teď začne někdo rekonstruovat dům, tak se tímto spustí 
lavina. 
Ing. Šimčík: nespustí, už kdysi jsme něco schvalovali a říkali, že je to 
precedens, že začne lavina a nic nebylo.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti manželů p. X.Y. a paní  X.Y.  
na rekonstrukci rodinného domu č.p. 1202 v ulici Vyšehradská, v k.ú. Hluk do 
Seznamu podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území.  
PRO:   9  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    4 

Usnesení:  ZM 19/2017/10 
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení o schválení zařazení žádosti manželů 
p. X.Y.  a  p. X.Y., 687 25 Hluk na rekonstrukci rodinného domu č.p. 1202 
v ulici Vyšehradská, v k.ú. Hluk do Seznamu podpořitelných nemovitostí dle 
Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území.  
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6. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice 1/2017 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území 

Jedná se o žádost pana X.Y. pro dům č.p. 117 na pozemku p.č. 312 v ulici 
Hlavní ze dne 23.06.2017. Stavební komise doporučuje schválení finančního 
příspěvku. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit poskytnutí 
finančního příspěvku ve výši 140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného 
domu v ulici Hlavní 117, Hluk dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. Žádost obdrželi 
všichni zastupitelé elektronicky. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo   města  schvaluje   poskytnutí  finančního  příspěvku   ve   výši  
140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 117 v ulici Hlavní, 
Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/11 
Zastupitelstvo  města  schválilo   poskytnutí   finančního  příspěvku  ve    výši  
140 000 Kč panu X.Y. na rekonstrukci rodinného domu č.p. 117 v ulici Hlavní, 
Hluk, dle Směrnice č. 1/2017 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území. 

 
7. Žádost o poskytnutí bezúročné půjčky ze sociálního fondu 
Jedná se o žádost pana X.Y. o poskytnutí půjčky ze sociálního fondu města 
ve výši 30 000 Kč na úpravu stavby domu č.p. 457, Hluk. Rada města 
doporučila  zastupitelstvu  schválit  poskytnutí  bezúročné  půjčky  v    hodnotě   
30 000 Kč pro pana X.Y. Termín zahájení splátky říjen 2017, výše měsíční 
splátky 1 250 Kč. Žádost pana X.Y. obdrželi všichni zastupitelé elektronicky.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí bezúročné půjčky ze sociálního 
fondu města Hluk ve výši 30 000 Kč panu X.Y. Termín zahájení splátky říjen 
2017, výše měsíční splátky 1 250 Kč. 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/12 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí bezúročné půjčky ze sociálního 
fondu města Hluk ve výši 30 000 Kč panu X.Y. Termín zahájení splátky říjen 
2017, výše měsíční splátky 1 250 Kč. 

 
8. Závěrečný účet 2016 – hospodaření Mikroregionu Ostrožsko - 

Veselsko 
Dle zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a 
stanov Mikroregionu se po schválení závěrečného účtu a výroční zprávy 
valnou hromadou Mikroregionu, zajistí rozeslání tohoto závěrečného účtu k 
projednání v zastupitelstvech všech členských obcí. Závěrečný účet 
zastupitelstvo neschvaluje, ale bere jej na vědomí. Závěrečný účet obdrželi 
všichni zastupitelé elektronicky.  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet 2016 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 
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PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/13 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí Závěrečný účet 2016 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 

 
9. Budoucí konání festivalu dechových hudeb 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit konání Slováckého 
festivalu dechových jednou za tři roky, vždy v rámci konání Dolňáckých 
slavností. Naposledy se touto záležitostí zastupitelstvo zabývalo dne 
09.12.2015 a přijalo usnesení ZM 08/2015/18 „Zastupitelstvo města schválilo 
další konání SFDH v roce 2017 během Dolňáckých slavností s Jízdou králů 
s tím, že v roce 2017 určí další termín konání SFDH“.  
Ing. Šimčík: před 15 lety byl tento festival jediný v celém kraji, dnes je jich už 
hodně. Klientela jsou lidé od 60 let a více. Na letošním festivalu bylo 312 
platících, vstupné bylo jen 50 Kč. Dříve byla návštěvnost až kolem jednoho 
tisíce lidí. Hlučanů chodívá minimum. Letos tu byly všechno extraligy muziky, 
festival nás stál 167 tis. Kč, včetně konferenciéra, ale mimo zvučení a večeří. 
p. Karel Bojko: není problém v tom, že je festival součástí velké akce. Zkusme 
udělat někdy samostatně. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje další konání Slováckého festivalu dechových 
hudeb v roce 2020 během Dolňáckých slavností s Jízdou králů s tím, že v roce 
2020 určí další termín konání tohoto festivalu“.  
PRO:   12  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 

Usnesení:  ZM 19/2017/14 
Zastupitelstvo města schválilo další konání Slováckého festivalu dechových 
hudeb v roce 2020 během Dolňáckých slavností s Jízdou králů s tím, že v roce 
2020 určí další termín konání tohoto festivalu“.  
    
 
10. Projednání ze závěrů ze zasedání finančního výboru 

Zápis z jednání finančního výboru konaného dne 28.08.2017 

AD 1) Čerpání rozpočtu za 1. pololetí 2017 
Po prostudování materiálů k čerpání rozpočtu za 1. pololetí 2017 finanční 
výbor bere tento materiál na vědomí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu za 1. pololetí roku 
2017. 
PRO:  13   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/15 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu za 1. pololetí roku 
2017. 

 
AD 2) III. Rozpočtové opatření roku 2017 

Příjmy -   rozpočet upravený                                      78.288.200,--  

 

Financování – rozpočet schválený                          39.705.000,--  
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Výdaje – rozpočet upravený                                  117.993.200,-- 

 

2321     Odvádění odpadních vod   +    800.000,--   

3723 Sběr a svoz ostat. odpadů   -     600.000,--  

2219 Chodníky a stezky    -     950.000,--   

3412 Sportovní zařízení    +    550.000,--  

3612 Bytové hospodářství    +    200.000,--    

        =   117.993.200,-- 

 
Finanční výbor byl seznámen s rozpočtovým opatřením č. 3 pro rok 2017 a 
doporučuje zastupitelstvu ke schválení. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje III. Rozpočtové opatření roku 2017: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                         78.288.200,--  

 

Financování – rozpočet schválený                            39.705.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                   117.993.200,-- 

 

2321     Odvádění odpadních vod   +    800.000,--   

3723 Sběr a svoz ostat. odpadů   -     600.000,--  

2219 Chodníky a stezky    -     950.000,--   

3412 Sportovní zařízení    +    550.000,--  

3612 Bytové hospodářství    +    200.000,--    

 

 

       =   117.993.200,-- 

 
PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/16 
Zastupitelstvo města schválilo III. Rozpočtové opatření roku 2017: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                       78.288.200,--  

 

Financování – rozpočet schválený                           39.705.000,--  

 

Výdaje – rozpočet upravený                                   117.993.200,-- 

 

2321     Odvádění odpadních vod   +    800.000,--   

3723 Sběr a svoz ostat. odpadů   -     600.000,--  

2219 Chodníky a stezky    -     950.000,--   

3412 Sportovní zařízení    +    550.000,--  

3612 Bytové hospodářství    +    200.000,--    

 

        =   117.993.200,-- 

 
 
AD 3) Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru 
konstatují, že fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. Rovněž pokladní 
doklady jsou vedeny v intencích zákona. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
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PRO:   13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/17 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
 

 
11. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 Rekonstrukce ulice Boršické (datové vedení, VO) – Ing. Šimčík – je 

udělaná 1/3 balené, obruby, bude se dělat třetí vrstva najednou. V pondělí 
začnou kopat veřejné osvětlení, s chodníky se začne ze strany od Boršic. 
Do konce listopadu by mělo být hotové. 
Ing. Křižan: čeká nás složitý úkol ohledně datového vedení, rozmístění 
trubiček pro datový kabel. Chceme využít rozkopané chodníky. Rada 
města schválila rozvod datových kabelů. V pátek musíme obejít občany 
celé ulice, kde si přejí mít umístěný kabel, zda do sklepa, průjezdu. Každý 
občan si sám zajistí vyvrtání zdiva. Pokud si rozvody nebudou přát, 
zůstane kabel zablendovaný u chodníku. Půjde o trubičky v průměru 11 - 
12 mm. Trubičky povedou z rozvaděče k domu. 

 Přístavba a nástavba kina (sedačky, provoz) – Ing. Šimčík – kino je už 
hotové, Základní umělecká škola je již nastěhovaná. Chybí jen parkety, 
měří se vlhkost a vysouší se. Příští týden by se mohlo i zatopit, aby se lépe 
vysušilo. Sedačky jsou vysoutěžené, zakázku vyhrála firma Kovostal 
Jarošov. Po položení parket cca do 3 týdnů by se montovaly zasunovací 
sedačky. Na radě příští týden se budou vybírat potahy na tyto sedačky. 

 ZTV Nad Kaštancem (plynovod) – Ing. Křižan – 2 měsíce stála stavba kvůli 
plynovodu, minulý týden bylo vydáno územní rozhodnutí. Po plynovodu 
bude následovat vozovka. 

 ZTV Pod Sádkama – Ing. Šimčík – akce je před dokončením, chybí dodělat 
kousek vozovky, kde není propojený plyn. Z 99 % je akce dokončena, je 
vydlážděno, hotové je i veřejné osvětlení. Letos by chtěl začít stavět jeden 
majitel pozemku. 

 Rekonstrukce parkoviště za prodejnou Jednoty Hluk – Ing. Šimčík – 
oslovily se tři firmy: PORR Tlumačov s nabídkou 4 mil. 160 tis. Kč včetně 
DPH, SVS CORRECT Bílovice 3 mil. 666 tis. Kč a SDS Slovácké dopravní 
stavby Hluk 3 mil. 989 tis. Kč. Dokumentaci si ještě odebrala jedna firma 
z Uherského Ostrohu, ale nabídku nepodala. Za týden bude o výběru 
nabídky rozhodovat rada města. Firma by nastoupila v září a do konce 
listopadu by mělo být parkoviště hotové.  

 Bezbariérové chodníky Hluk -  I. a II. etapa – Ing. Křižan – dotace nám byla 
přidělena, obálky s nabídkami se budou otevírat v pátek v 10:00 hodin. 
Hodnocení obálek bude probíhat týden, budou i lhůty na odvolání. 
Předpokládáme, že by se smlouva mohla podepsat koncem září a firma by 
poté mohla nastoupit. 

 Sběrný dvůr města Hluk – zvýšení kapacity třídění odpadů včetně rozšíření 
druhové skladby – Ing. Šimčík – jedná se další akci na sběrný dvůr za 4 
mil. Kč, z toho 85 % tvoří dotace. Ještě jsme zažádali o dotaci na 
kompostéry pro občany Hluku o objemu 900 litrů v počtu 500 kusů. Pokud 
by byl nedostatek, dá se žádat o dotaci každý rok. 

 Parkoviště v ulici Závodní - Hluk – Ing. Křižan – rada města zadala 
vypracování projektové dokumentace parkoviště u sídliště Autopal – 
stávající parkoviště u trafostanice. Podle projektu půjde o 63 nových 
parkovacích  míst. Stavba by byla nachystaná na příští rok. 
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 Studie před kinem – pomocí studie se snažíme optimalizovat nájezdy a 
oblouky v křižovatce, aby vyhovovaly dopravním předpisům. Křižovatka by 
zůstala stejná, je zde návrh na rozšíření nájezdu do ulice Kostelní. Jedna 
z variant byla i zbořit celé křídlo statku, aby se celá ulice narovnala. Nic 
bourat nebudeme, je návrh i parkoviště u kostela, nájezdu do ulice 
Kostelní. Budeme jednat, zda vést ještě i chodníky ke kostelu. Studie by 
měla být hotová do dvou měsíců od podání nabídky, předpokládáme do 
konce měsíce září. Projektová dokumentace by řešila parkoviště u kostela, 
křižovatku před kinem, vozovku a kanalizaci v ulici Kostelní a vozovku 
v ulici Sokolská. Studie bude rozdělena na stavební objekty a bude řešeno 
podle finančních možností. Kritická je komunikace a kanalizace v ulici 
Kostelní včetně horské vpusti. Když zaprší, tak to jede dolů až na náměstí. 
 

 Nezaměstnanost k 31.07.2017 
 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v 
% 

Hluk      78 2,49 

ORP Uh. Hradiště  2 215 3,6 

ORP Uherský Brod  1 066 3,04 

okres Uh. Hradiště  3 292 3,42 

Zlínský kraj 14 771 3,67 

ČR 303 074 4,07 

 
 

 
 Daňové příjmy 

 
 

skutečnost  1 – 8/2016 skutečnost 1 – 8/2017 srovnání skutečnosti 
roku 2016 s rokem 2017 

 

36 269 314,81 Kč 

 

38 541 118,91 Kč 

 

2 271 804,10 Kč 

 
 

 Stavy účtů k 30.08.2017 
Běžný účet u KB                          11 922 621 Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                5 361 355 Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                       4 680 Kč 
Účet ČNB                    1 907 272 Kč 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------            
Celkem  účty                                                          19 195 928 Kč  

Otevřený úvěr 
Úvěr Čs. spořitelna – dlouhodobý                                       17 000 000 Kč  
Čerpaný úvěr k 30.08.2017                               0 Kč 
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Mgr. Milena Šimčíková: jak to vypadá se školou? 
Ing. Křižan: do měsíce a půl bychom se měli dozvědět, zda dostaneme dotaci. 
Pokud dotaci nezískáme, mělo by se rozhodnout co dále. 
Ing. Šimčík: do dalšího rozpočtu do výdajů dáme částky na hřiště a školu. 
Ing. Křižan: pan  Švardala, starosta Obce Slavkov nás požádal o podporu 
hlasování v rámci soutěže Vesnice roku 2017, kdy Obec Slavkov reprezentuje 
Zlínský kraj v celostátní soutěži. Je možné hlasovat na internetu na stránkách 
wwww.vesniceroku.cz. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
PRO:     13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/18 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 

 
12. Diskuse 
Ing. Nezhyba:  chci se zeptat, zda v ulici Boršické bude finální, třetí vrstva 
klasická nebo tlumící? 
Ing. Křižan: toto nevím, musím se zeptat. O akci rozhoduje Ředitelství silnic 
Zlínského kraje. Projektovou část jsme neviděli, jde o státní stavbu. 
Ing. Nezhyba: až se cesta v Boršické ulici udělá, kamiony budou určitě jezdit 
dál.  
Ing. Křižan: budeme jednat s Obcí Boršice, aby omezili  příjezd na Babí horu. 
Ing. Nezhyba: chodníky bude dělat tato firma Inženýrské stavby? 
Ing. Křižan: chodníky si bude firma Inženýrské stavby Brno dělat sama, 
pokládku VO (veřejného osvětlení)  bude dělat firma M Plus elektro, pokládku 
datových kabelů firma Avonet Zlín.  
p. Bachánek: naproti domu Závodní 1148 se kácely stromy a dva tam zůstaly. 
Pravý smrk je nalomený, roste na parkoviště, bojíme se, aby nám nespadl na 
auta. Nedal by se v podzimních měsících vykácet? 
Ing. Šimčík: podívám se, zda jsou stromy na našich pozemcích.  
p. Bachánek: při výjezdu u Plynařů směrem na Hlavní ulici jsou keře a není 
tam vidět. Šlo by s tím něco udělat? 
Ing. Křižan: ale keře byly už ostříhané. Podíváme se na ně. 
p. Bachánek: dětské hřiště u paneláků, nešlo by zamykat? Scházejí se tam 
starší děcka a když jsem je požádal, aby po 9 hodině odešly, tak 
neuposlechly. Bylo by dobré tam dát branku na zamykání a odebral bych 
odsud i lavičky.      
Mgr. Braunerová: viděla jsem, že v ulici Antonínské se kácely stromy? 
Ing. Křižan: ano, bylo to v rámci revitalizace zeleně, bude nová výsadba.  
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
PRO:     13  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 19/2017/19 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí diskusi občanů a zastupitelů. 
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13. Závěr 
 
Zasedání bylo ukončeno v 19:30 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 05.09.2017 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
 
 
Zápis ověřil:  
 
p. Mgr. Milena Šimčíková:   dne 06.09.2017 
 
p. Antonín Ratajský :    dne 06.09.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
   starosta 

 
 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva města je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 

 
Vyvěšeno dne: 07.09.2017 

 

 
 

 


